
Protokół 

Z XXXIX nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w Liniewie 
                   odbytej w dniu 19 lipca 2006 r. w godz. od 9

00
 do 11

00
 

                      w sali GOKSiR w Liniewie przy ul. Dworcowej 3. 
 
 

Ad.1 

Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych Przewodniczący Rady Gminy               

p. Ludwik Szparkowski stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne, poniewaŜ                  
w sesji uczestniczy 11 radnych (nieobecni radni: Pan Andrzej Bławat,                        

Pan Bogdan Michnowski, Pan Andrzej Skórski i Pani Hanna Potrykus). 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 

(Listy obecności w załączeniu do protokołu). 

 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy 

wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za przyjęciem porządku 

obrad.  

 

Radni jednogłośnie 11głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 

następująco: 

 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Sprawdzenie obecności radnych. 
3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4.  Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 
5.  Interpelacje i wnioski radnych. 
6.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmian w budŜecie gminy, 

- wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości na mienie komunalne, 

- wyraŜenia zgody na uŜyczenie nieruchomości połoŜonej na terenie gminy 

Liniewo. 

7.  Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

8.  Wolne głosy i wnioski.  

9.  Ustalenie terminu następnej sesji. 

10. Zakończenie sesji. 

 

 

 



Ad.3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szpakowski zapytał radnych kto jest                          

za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji? 

 

Radni jednogłośnie 11 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 

 

Ad.4 

Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy Pan Mirosław Warczak omówił sprawozdanie z podjętych działań 
w okresie międzysesyjnym. 

 

(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad.5 

Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Wiesław Szarmach – w gazecie Dziennik Bałtycki przeczytałem o klęsce suszy, 

czy moŜna składać wnioski w sprawie suszy? Czy jest juŜ ogłoszona klęska? 

Jeśli nie to trzeba działać. 
- Panie Wójcie kiedy będą połoŜone chodniki miały być juŜ dawno zrobione nie 

tak się umawialiśmy?  

- przepust w Starym Wiecu – dlaczego nikt nie był tam go sprawdzić? 

- hydranty – jest susza proszę o sprawdzenie hydrantów. 

 

Tomasz Filipiki – apeluje aby zająć się sprawą suszy. Trzeba cos w tym 

kierunku zrobić i powiadomić wszystkich mieszkańców. 

- Internet – czy będzie podłączony w Głodowie, Chróstach Wysińskich                             

i Wysinie Internet i dlaczego go nie ma? 

- regulamin przyznawania stypendiów – rodzice skarŜą się, Ŝe trzeba pilnować 
terminów. Czy gmina decyduje na jakiej zasadzie będzie to rozliczane? 

- kąpielisko w Starym Wiecu – na plaŜy jest wielkie śmietnisko, trzeba coś                   
z tym zrobi, trzeba uporządkować lub wyjść z jakąś inicjatywą. 
 

Anna Derra – proszę o postawienie drogowskazu z Deki do Pogódek. 

- wjazd do Deki jest w złym stanie, trzeba cos z tym zrobić. 
- prośba po wyłoŜenie wjazdu na osiedle w Głodowie. Nic w tym kierunku nie 

zrobiono. Czy jest jakaś szansa, Ŝe zostanie zrobiony? 

- chodnik w Głodowie – prośba o postawienie barierki, zagroŜenie 

niebezpieczeństwa. 

- prośba o wylanie wjazdu przy szosie, zagraŜa niebezpieczeństwu. 



 

Alfons Troka – śmieci –przy Urzędzie jest strasznie duŜo śmieci, trzeba coś z 

tym zrobić, moŜe postawić ogrodzenie? 

- Spend w Liniewie – nikt o to miejsce nie dba, jest w opłakanym stanie, trzeba 

się tym zająć, zadbać o to. 

 

Ryszard Kruszyński – jak daleko jest z przetargiem Spendu? MoŜe trzeba było 

by wydzierŜawić to, obecny nie spełnia warunków. 

- susza – trzeba zająć się wnioskami. 

- energetyka – czy załoŜyli lampę w Małym Liniewie? 

 

Sławomir Zabrocki – czy było by moŜliwe ustawienie znaku na Rymanowie nie 

wiedzą gdzie jechać? 

 

Tadeusz Borkowski – droga do Chrztowi, na skrzyŜowaniu zostały pominięte 

dziury, trzyba o tym przypomnieć, aby to naprawili. 

- hydranty – prośba o sprawdzenie. 

- hydrofornia – jest susza, jest problem, gdyŜ braknie wody, przy duŜych 

podrobach woda jest brudna.  

 

Andrzej Hinc – modernizacja ronda w Garczynie. Czy coś zrobiono w tym 

kierunku? Kiedy będzie robione? 

 

Benedykt Knitter – w weekendy w Bukowym Polu mieszkańcy nie mają wody, 

trzeba coś z tym zrobić. 
 

Ad.6 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

- zmian w budŜecie gminy 

 

Skarbnik Gminy Danuta Skuza omówiła uchwałę. 
 

Vice przewodniczący Rady Gminy Andrzej Hinc przeczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szpakowski zapytał radnych kto jest                 

za przyjęciem uchwały? 

 

Radni 11 głosami „za” przyjęli  
 Uchwałę Nr XXXIX/223/2006 w sprawie zmian w budŜecie gminy. 

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

- wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości na mienie komunalne 



 

Ludwik Szpakowski – w jakim stanie jest lokal? Czy będzie wymagał remontu? 

 

Stanisław Narloch – Nadleśnictwo przekazało nam lokal, byliśmy tam                         

z komisją sprawdzić co jest do remontu. Nabywamy ten lokal za darmo. 

 

Vice przewodniczący Rady Gminy Andrzej Hinc przeczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szpakowski zapytał radnych kto jest                 

za przyjęciem uchwały? 

 

Radni 10 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęli  
 Uchwałę Nr XXXIX/224/2006 w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie 

nieruchomości na mienie komunalne. 

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

- wyraŜenia zgody na uŜyczenie nieruchomości połoŜonej na terenie gminy 

Liniewo. 

 

Andrzej Hinc – przybliŜył wszystkim dlaczego musi być podjęta ta uchwała. 

 

Vice przewodniczący Rady Gminy Andrzej Hinc przeczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szpakowski zapytał radnych kto jest                 

za przyjęciem uchwały? 

 

Radni 11 głosami „za” przyjęli  
 Uchwałę Nr XXXIX/225/2006 w sprawie wyraŜenia zgody na uŜyczenie 

nieruchomości połoŜonej na terenie gminy Liniewo. 

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę do godz. 10:15 

 

Po przerwie wznowiono obrady sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szpakowski i Wójt Gminy Mirosław 

Warczak złoŜyli w imieniu wszystkich Ŝyczenia urodzinowe radnej Annie 

Derra. 

 

 

 

 



Ad.7 

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

 

Wójt – susza – trzeba będzie zgłosić wnioski w związku z suszą. śadna z gmin 

jeszcze nie wystąpiła z wnioskami. Będziemy informować mieszkańców                       

o składaniu. 

- chodnik – dzisiaj kończą w Garczynie, jutro w Wysinie. W Orlu, Liniewie 

będą robione. 

- rów w Starym Wiecu – jest juŜ zrobiony. 

- hydranty – będą przeglądy. 

- telekomunikacja – na następną sesje postaram się aby była taka osoba, która to 

wyjaśni. 

- jezioro w Starym Wiecu – nie jest to własnością gminy, po sezonie moŜemy 

tam posprzątać, uporządkować. Skierujemy tam pracowników prac społecznie 

uŜytecznych. 

- chodniki – wjazdy do przetargu było ustalone, Ŝe maja być zrobione 

dopilnujemy tego. 

- śmieci przed Urzędem Gminy -  są zgłoszenia naszych pracowników, piszemy 

kartki, przenieśliśmy te kosze dalej, ale trzeba będzie kupić trochę siatki i to 

ogrodzić. 
- Spend – miało być zarejestrowane Stowarzyszenie, nie chce na razie 

podejmować Ŝadnych kroków, jest to sprawa otwarta, musimy się zastanowić co 

z tym zrobić. 
 

Ryszard Kruszyński – najlepiej byłoby aby kilka podmiotów z tego korzystało, 

była by konkurencja. 

 

Wójt – lampa w Małym Liniewie – rozmowy trwają, są w toku. 

- rondo w Garczynie – prowadzone są rozmowy na pozyskanie dodatkowych 

środków, są czynione w tym kierunku kroki. 

- droga do Chrztowi – myślałem, Ŝe jest to zrobione, przy okazji to zrobimy. 

 

Piotr Piwowarczyk – przepust – zrobiliśmy. 

- drogowskazy – zgłosimy to, wystąpimy z wnioskiem do Zarządu Dróg 

Powiatowych. 

- zjazd do Deki – pojedziemy tam i to sprawdzimy, a następnie zgłosimy do 

Zarządu Dróg. 

- hydrofornia- jest susza, podnieśliśmy poziom, trzeba będzie zastanowić się na 

kompleksowym zaopatrzeniem wody, musimy to rozwaŜyć. 
- hydranty – zajmiemy się nimi. 

- barierki – zajmiemy się nimi. 

 



Ludwik Szpakowski – Spend – moŜe najlepiej było by wynająć dla wszystkich 

będzie to z korzyścią dla rolników? 

  

Danuta Skuza – była juŜ przygotowana uchwał w sprawie sprzedaŜy Spendu. 

- stypendium – my dostajemy decyzje na wypłacenie stypendium, mamy 

określone ramy, jest to decyzja od Wojewody my nie moŜemy nic zmieniać. 
 

Tomasz Filipiki – nie moŜna tego zmienić w regulaminie? 

 

Danuta Skuza – jest to forma pomocy, my ją dostajemy w formie dotacji. 

 

Ad.8 

Wolne głosy i wnioski. 

 

Stanisław Narloch – omówił problem suszy i wniosków, które naleŜy składać. 
Spend- jeŜeli będzie dwóch właścicieli to będzie jeszcze gorzej, to nie moŜe tak 

być teraz nie idzie tam wejść. Jeśli nie będzie jednego to nie będzie porządku. 

Komisja niech to rozwaŜy i da propozycję Wójtowi. Mamy oferty na kupno tego 

Spendu. 

 

ElŜbieta Licznerska – poinformowała, Ŝe Stowarzyszenie otrzymało 

dofinansowani dla dzieci. Będą mogły pojechać na basen, na wycieczkę. 
 

Ad.9 

Następny termin sesji pod koniec sierpnia. 

 

Ad.10  

Po omówieniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 11:00. 

 

 

 

 

Protokołowała       

 
Anna Turzyńska 
 

  

 

 

 


